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Enköpings Brukshundklubb 

Styrelsemöte 2018-12-03 
 

Närvarande: Tomas Glatz, Rose-Marie Ehn, Inger Karlsson, Bosse Hargsten, Elisabeth Spång 

(närvarade endast vid punkt 6) och Linda Lindholm. 
 

1) Mötets öppnande  

Vice ordförande förklarar mötet öppnat. 

 
2) Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns utan anmärkning.  

 
3) Val av justeringsmän 
Bosse Hargsten och Rose-Marie Ehn väljs till justerare.   

 
4) Föregående mötesprotokoll 

Utan anmärkning eller kommentar.  

 
5) Ordförandes rapport  

Två styrelserepresentanter har nu varit på möte hos Enköpings Kommun gällande den 

rådande situationen kring vatten och avlopp samt arrendeavtalet.  

 

- Vad gäller vattenläckan, mätarbrunnen och avloppet är det tyvärr något som ligger inom 

klubbens ansvar att åtgärda. Det mest akuta att se över är mätarbrunnen och vattenläckan. 

Gällande vattenläckan behöver klubbens Försäkringsbolag kontaktas. Jonas Bergström på 

Enköpings Kommun kommer att vara klubbens kontaktperson i ärendet Tomas kommer ha 

fortsatt kontakt med honom.  

 

Bajamajan som hyrdes i oktober skulle enligt överenskommelse då endast hyras i 30 dagar. 

Då problemet med avlopp och vatten fortfarande kvarstår beslutar styrelsen dock att låta 

bajamajan stå kvar tills vidare. Tomas tar kontakt med Toabolaget för att komma överens 

om fortsatt hyra av bajamajan.  

 

- Vad gäller klubbens arrendeavtal med Enköpings Kommun kommer ett nytt kontrakt 

utformas och arrendeavgiften kommer i samband med detta att bli högre. Mer information 

gällande detta kommer framöver, det avtal vi har i dagsläget löper vidare in på 2019 och en 

förnyelse är inte aktuell förens till sommaren/hösten 2019.  

 
6) Kassörens rapport 

- Kassören informerar om att en ny gräsklippare nu är inhandlad. En pärm för 

anläggningsutskottet ska ordnas och kommer sedan stå i sekretariatet, där kommer 

gräsklipparens instruktionsbok förvaras.  

 

- Det behövs tydligare underlag från Studiefrämjandet gällande utbetalningarna för 

föreläsningarna med Svartbergs. Linda L kontaktar Studiefrämjandet för att ordna det.  

 

- Styrelsen beslutar att skaffa fler Swish-nr för att underlätta arbetet för kassören. I 

dagsläget används ett och samma nummer till alla typer av inbetalningar och det skulle bli 

en stor skillnad i arbetsbörda om det fanns ett nr enbart för kök- och cafétransaktioner och 
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ett nr för övriga inbetalningar. Elisabeth S kontaktar banken för att ordna ett till Swish-nr och 

meddelar sedan Linda L som då ändrar och uppdaterar på bland annat hemsidan. Styrelsen 

beslutar att det nuvarande Swish-nr som finns behålls och öronmärks för köket. Det nya 

numret blir således för t.ex. medlemsavgifter, kursavgifter och lokalhyror.  

   

7) Inkommande/utgående post  

Styrelsen har inte fått någon inkommande post.  
 

8) Utskotten   
8.1) Tävling   

- En rallylydnadstävling är planerad och datum för den är 12/5 2019.  

 

- Information om klubbens vandringspriser är nu utlagd på hemsidan och klubbens 

Facebookgrupp och sida. Sista datum för inrapportering är 31/12 2018.  

 

8.2) Agility  

Utskottet är vilande. Ingenting att rapportera.  
 

8.3) Utbildning   

- Under vintern kommer det erbjudas en fortsättningskurs i Agility och en lydnadskurs för 

Startklass. Båda dessa kurser ligger uppe på vår hemsida och är öppna för anmälan.   

 

- Vårens kurser planeras för fullt. Bland annat kommer det hållas kurs i Nose Work och 

träningsläger i Mondioring.  

   
8.4) Samhällsnyttiga hundar   

Inget att rapportera.  

 
8.5) Köket   

Styrelsen har tillfrågat två medlemmar som eventuellt är intresserade av att forma ett slags 

köksutskott.   

 
8.6) Organisation och PR   

Inget att rapportera. 

 

8.7) Anläggning – belysning, avloppsanläggning, gräsklippare  

- Det behöver ordnas en ”akutlista” till klubben, en telefonlista för eventuella akuta ärenden 

och olycksfall. Tomas ordnar en sådan som sätts upp på anslagstavlorna intill flaggstången.  

 

8.8) Rallylydnad 

Tävling i rallylydnad planerad, se 8.1.  

 

8.7) Skydd 

Önskemål om att anordna träningsläger i Mondioring finns. Se 9.3.  

 

9) Övriga frågor 

9.1) Julfest – medlemsmöte 11/12 

- Styrelsen beslutar att bjuda på julskinksmörgås och kaffe/te under mötet. Inger ansvarar 

för inköp till detta.  
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- Tomas ansvarar för att ta fram dagordning för mötet och Linda publicerar sedan denna på 

klubbens hemsida och Facebooksida.  

 

9.2) Vandringspris mondioring 

Det har inkommit önskemål om att lägga till vandringspriser i olika grenar, t.ex. mondioring. 

Styrelsen beslutar att detta får bordläggas och att en omfattande revidering för klubbens 

vandringspriser ska ske under 2019. 

 

9.3) Mondioringsläger 2019 

Önskemål om att få anordna träningsläger i Mondioring under vår/sommaren 2019 har 

inkommit och självklart ställer sig styrelsen positiva till detta. Skyddsutskottet ansvarar för 

planeringen inför detta.   

 

9.4) Himmelfärdscupen 

Planeringen för Himmelfärdscupen 2019 är i full gång.  

 

- Ketty och Sofia kommer hjälpas åt och ansvara för att planera de inköp som kommer 

behövas till köket. Dock gäller detta endast planering och köket är i stort behov av 

funktionärer som kan hjälpa till att arbeta i köket under cupen.   

 

- Tomas kommer kontakta Enköpings Kommun för att se vilka möjligheter de har att hjälpa 

till inför och under cupen. T.ex. gällande annonsering och affischering men också 

möjligheten att låna bänkar, stolar och parasoll under cupen.  

 

- Inför cupen behöver någon styra upp och formulera tydliga sponsor- och försäljaravtal. Det 

behöver vara tydligt och konkret vad som gäller vid eventuella sponsorsamarbeten eller då 

försäljare vill ställa ut och finnas på plats under cupen. Det behöver utses en ansvarig för 

detta.  

 

- Linda L kommer ansvara för en del PR kring cupen och kommer att ta fram olika grafiska 

material för marknadsföring och spridning på sociala medier.  

 

10) Mötet avslutas  
 

 

 

_____________________________  _____________________________ 

Vid protokollet    Mötesordförande 

Linda Lindholm   Tomas Glatz 

 

 

_____________________________  _____________________________ 

Justeras    Justeras 

Rose-Marie Ehn   Bosse Hargsten 
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